
Styrelsen informerar augusti 2016 
 

Hej allihop! 
Hoppas sommaren varit bra för er allihop! Här kommer lite info från det senaste styrelsemötet. 
 
 
Information: 
Hela protokollet finns att läsa på kanslit, för den som vill ha mer utförlig information. 
 
Ekonomi 
Faktureringar av medlemsavgift är ute och betalningar trillar in från både fotboll och bordtennis. 
Bra jobbat Sandra!!  
 
Lira: 
Det blir inget Lira projekt under höstterminen. Funderingar fortsätter vem som kan ta Adam 
Ladebäcks roll i projektet för att kunna dra igång vårterminen - 17 
 
Höstens projekt: 
Kim, Annelie, och Malin ska sätta ihop en arbetsgrupp som ska komma fram till förslag ang 
lagkassans vara eller icke vara. De ska även sätta ett hållbart regelverk för hela IFK, så alla vet vad 
som gäller och kan förhålla sig till. T ex:  direktiv om lagens kostnader inkl.cuper m m.. vilka 
kostnader ska föreningen stå för och vilka får lagen betala själva. 
 
Raymond och Tommy ska göra detsamma. En liten arbetsgrupp som ska jobba igenom förlaget om 
en uppdelad fotbollssektion. En dam- och en herrsektion.  
 
Frivilliga ledare som är intresserade av att delta i detta arbete – hör av er till någon av grupperna så 
snart som möjligt. 
 
 
Vi ser med tillförsikt fram emot att sätta tänderna i dessa gedigna arbetsuppgifter! 
 
IFK Visbys styrelse /  
     Malin Vinblad 


